



Information Station – Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~" You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, Tourism Administration, M.O.T.C. has collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitality" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

借問站 友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的?」、「借問一下，這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來借問站輕鬆的「借問一下.....」，就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由行旅客解決疑難雜症，交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 0800-011765

人生地不熟 · 一問解千愁

New Information Stations—Enjoy friendly experiences



周邊地區旅遊諮詢服務



東港轉運站旅遊服務中心

Donggang Bus Station Tourist Service Center

地址 /Address	屏東縣東港鎮船頭路3號 No.3, Chuantou Rd., Donggang Township, Pingtung County
服務時間 /Service Hours	09:00~17:00
電話/TEL	08-8322789

琉球新船運旅遊服務中心

Liuqiu New Shipping Tourist Service Centre

地址 /Address	屏東縣琉球鄉漁港路55號 No. 55, Yugang Rd., Liuqiu Township, Pingtung County
服務時間 /Service Hours	08:00~16:00
電話/TEL	08-8611567

白沙港旅遊服務中心 (澎坊免稅商店旁)

Baisha Tourist Harbor Tourist Service Center

地址 /Address	屏東縣琉球鄉三民路360號 Next to No. 360, Sanmin Rd., Liuqiu Township, Pingtung County
服務時間 /Service Hours	08:00~16:00
電話/TEL	08-8614967

借問站資訊

琉夏萊旅店 StayHotel

A Perfect Location to Gently Embrace Island Life

· In the Heart of Town | Lively, Never Loud
Tucked within the vibrant yet unhurried center of liuqiu, our hotel is surrounded by local eateries, cozy cafés, scooter rentals, and little shops—where daily life meets island rhythm.

· Just a Short Stroll from the Pier
Step off the ferry at Baishawei Pier, and within an 8-minute walk, your vacation quietly begins—no rush, no fuss, just ease.

· Vase Rock in 5 Minutes

The island's iconic Vase Rock is just around the corner—a lovely walk away. Whether it's sunrise solitude or a sunset photo, the moment is yours to keep.

Minimalist Soul, Natural Comfort

· A Space Designed to Let You Breathe

Soft earthy hues, clean lines, and the quiet language of simplicity—our spaces are crafted to help you slow down, rest deeply, and reconnect with yourself.

· Rooms Thoughtfully Made for Every Kind of Traveler

From cozy doubles to spacious family rooms, each space offers a welcoming bed, cool air, Wi-Fi, toiletries, and thoughtful details in every corner—designed for comfort without clutter.

· Clean, Bright, and Genuinely Cared For

We take cleanliness seriously, with daily housekeeping and careful sanitization. A stay that feels not just tidy—but truly cared for.

We Believe Travel Should Be Gentle and Heartfelt

Whether you're discovering liuqiu for the first time, or returning like an old friend, StayHotel is your quiet corner by the sea—a place that always feels like coming home.

We're here. Whenever you're ready.

絕佳地理位置，輕鬆探索島嶼風情

· 市區中心 | 熱鬧不擁擠

飯店座落於小琉球熱鬧地段，鄰近便利商店、餐飲美食、租車行與商店街，生活機能齊全。

· 碼頭步行距離

從白沙尾碼頭出站後約步行8分鐘即可抵達，不必奔波，即刻開始假期。

· 地標花瓶石只要5分鐘!

小琉球最具代表性的天然景觀「花瓶石」，從飯店出發散步就到，是晨間散步或夕陽打卡的絕佳選擇。

簡約風格·自然舒適

· 設計理念：回歸純粹，放下疲憊

飯店採用自然色調與簡潔線條設計，營造靜謐又輕鬆的氛圍，讓每位旅人皆能安心沉澱、自在休息。

· 房型設備齊全，滿足各類需求

雙人房、家庭房、多人住宿空間皆備，搭配舒適床墊、冷氣、Wi-Fi、盥洗用品等，注重每一處細節。

· 乾淨明亮，注重衛生與品質

每日客房清潔與消毒流程，讓您住得安心無虞。



台灣好行 大鵬灣琉球線 DAPENG BAY LIUQIU EXPRESS 9127D

路線 ROUTES

A1	高鐵左營站 TRA New Zuoying Station 台鐵新左營站 TRA New Zuoying Station 高鐵左營站旅遊服務中心 THSR Zuoying Station Travel Center
A2	鹽琉線船運服務中心 (僅部分班次繞駛) Yan Liu Line Shipping Service Center (Only certain shifts stop by this station.) 往小琉球 To Liuqiu 鹽琉線 Yan Liu Line 往丁丁 To Kenting 9117B路線 Bus 9117B
A3	東琉線碼頭站 Donggang Ferry Terminal 往小琉球 To Liuqiu 東琉線 Donggang Liuqiu Ferry 往丁丁 To Kenting 9117B路線 Bus 9117B
A4	輔英醫院站 Fooyin University Hospital
A5	東港轉運站 Donggang Bus Station 往丁丁 To Kenting 9117、9117B路線 Bus 9117、9117B 東港轉運站服務中心 Donggang Bus Station Visitor Center
A6	濱灣碼頭站 Dapeng Bay Marina
A7	大鵬灣遊客中心 Dapeng Bay Visitor Center 大鵬灣遊客中心 Dapeng Bay Visitor Center

交通資訊 TRAFFIC INFORMATION

搭乘台灣好行客運(9127D、9117B)，直達東港方便快捷

Take passenger transport 「Taiwan Tourist Shuttle(9127D、9117B)」 to Donggang convenient、fast



